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Verslag

 
 

Aanwezigheidslijst wordt toegevoegd aan het verslag 

Volgende vergadering maandag 5 februari 2024 

 

Voorzitter Tom Vanderstraeten is verontschuldigd wegens ziekte. Kristof neemt de rol van voorzitter over 

tijdens deze vergadering.  

1. Goedkeuring verslag 

Het verslag van december wordt goedgekeurd. 

2. Feedback eindejaarsacties 

Op vraag van raadslid Jan is het webverkeer op de site van de stad dit jaar bijgehouden. De cijfers zijn terug te 

vinden op de presentatie. Gezien dit de eerste keer is dat dit getrackt wordt, is het moeilijk om deze cijfers te 

interpreteren. Dit wordt toch geprobeerd op basis van de input die de dienst communicatie meegegeven heeft 

en de input van de Raad.  

- Op zich zijn het aantal webbezoeken op de website niet slecht. Mensen blijven relatief lang op de 

pagina van Twinkelstad, maar minder lang op de pagina van de Koopzondag. Mogelijks is dit omdat 

men bij de Koopzondag pagina meer gericht op zoek gaat naar een zaak en dat men eerder wilt 

verkennen op de Twinkelstad pagina. De webpagina van de etalagewedstrijd is nauwelijks bezocht, 

wat op zich logisch is, gezien de wedstrijd op FB plaats vond.  

- De koopzondagen hadden relatief weinig reach en interactie op social. Allicht door het feit dat het hier 

enkel de banner gebruikt werd. Volgend jaar kijken we of een andere invulling gewenst is. De 

etalagewedstrijd had een enorm bereik en dit leefde zeer hard bij zowel de deelnemende handelaars 

als de burgers. Van de Voorde won de publieksprijs en Studio Stuff de juryprijs. De jury vond het zeer 

aangenaam en was verrast door heel veel etalages.  

 



De koopzondag van 24/12 was veruit de meest succesvolle. Die van 31/12 was dan weer redelijk rustig. Dit 

heeft allicht te maken met het feit dat de meeste cadeau’s dan al gekocht zijn en de mensen op deze 

zondag dan al volop bezig zijn met het Oudjaarsfeest.  

 

3. Leegstand Lokeren - brainstorm 

Dit agendapunt werd ingediend door raadslid Geert. Er is vandaag heel wat leegstand in de stad en dit dreigt 

naar de toekomst te verergeren. Graag wilt hij nadenken welke acties hierop genomen kunnen worden. Er 

volgt een zeer uitgebreide discussie tussen de raadsleden. Onderstaande opmerkingen en conclusies zijn 

gemaakt: 

- De focus ligt vooral op hoe starters aangetrokken kunnen worden om een zaak te beginnen in 

Lokeren.  

- Het KBC startersevent dat gepland was zal niet doorgaan door een gebrek aan inschrijvingen.  

- Er wordt regelmatig verwezen naar meer structurele initiatieven van de stad Dendermonde. Daarbij 

wordt gevraagd of er geen gelijkaardige initiatieven genomen kunnen worden in Lokeren. Kristof wijst 

op het feit dat de dienst economie daar uit 8 personen bestaat, in Lokeren uit 2 personen.  

- Er komt de vraag of er geen expert uitgenodigd kan worden. Kristof wijst op het feit dat hij 

ondertussen al heel wat onderzoek hiernaar gedaan heeft. Er zijn verschillende drempels (gebrek aan 

zelfvertrouwen, financiën, ervaring, ondersteuning, marktkennis…) die ervoor zorgen dat mensen met 

ideeën niet (durven te) starten. Dit jaar kan de dienst Economie geen nieuw project hieromtrent 

starten gezien er in 2024 geen ruimte meer is door de fusie, huidige dienstverlening die behouden 

moet worden en enkele nieuwe projecten die gelanceerd moeten worden. 

- Op de raad van 5 december 2022 is het gebrek aan samenhang tussen handelaars onderling 

besproken. Volgens de raadsleden heeft dit ook een impact op de aantrekkelijkheid tot ondernemen 

in de stad. Er volgt een uitgebreide discussie hoe dit opgelost kan worden.  

o Er wordt besloten dat een soort van informeel periodiek ondernemerscafé hier een oplossing 

voor kan zijn.  

o Er wordt voorgesteld om kleinschalig te beginnen en dit geleidelijk aan uit te breiden. De 

eerste samenkomst is voor de ondernemers die deelnamen aan één van de eindejaarsacties 

(Twinkelstad, etalagewedstrijd of koopzondag) om hen te bedanken. Deze zal betaald worden 

door de Raad Lokale Economie. Hiervoor is een budget voorzien van €1000. Dit event zal 

doorgaan op 8 februari van 19u tot 22u bij Jean. Schepen De Waele zal een kleine speech 

geven. De dienst Economie stuurt de uitnodigingen uit, Jan maakt een event aan op 

Facebook. Inschrijven is niet noodzakelijk.   

o Unizo is vragende partij om hier nauw in betrokken te zijn. Zij willen al geruime tijd dit soort 

initiatief organiseren, maar de stad zou te weinig ondersteuning bieden (ook in het 

algemeen). Hier wordt verder op ingegaan met als conclusie dat de stad bereid is Unizo te 

ondersteunen in relevante events als deze samen met de stad georganiseerd worden en de 

impact op de dienst Economie in de huidige bezetting beperkt blijft. Unizo wenst daarnaast 

ook de stad te verlichten bij de organisatie van andere events. 

 

4. Varia 
- De Lokerse Economie Avond vindt dit jaar plaats op 3 oktober.  

- Bij iedere legislatuur moet zowel de dienst economie een inspiratienota afleveren aan het nieuwe 

bestuur, waarin ze voorstelt welke doelstellingen en werkpunten belangrijk zijn volgens hun expertise. 

De Raad Lokale Economie mag ook zo’n inspiratienota opmaken, deze staat los van diegene van de 



dienst Economie. De stad organiseert nog een infomoment hierover voor de raadvoorzitters. De 

raadsleden kunnen dit alvast in hun achterhoofd houden.  

- De volgende vergadering is ingepland op 5 februari 2024 


